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P R O T O K Ó Ł  NR VII/07 
RADY GMINY MIASTKOWO 

z dnia 26 kwietnia 2007 roku 
 

 
 Obrady VII Sesji Rady Gminy Miastkowo odbyły się dnia 26 kwietnia 2007 r.  
w godz. 1000 – 1400 w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury w Miastkowie. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Rupacz, protokołował - inspektor 
Barbara Kalinowska. Na 15 osobowy skład Rady w sesji udział wzięło 15 radnych. 
 
Radni obecni na sesji: 
 

1. Boryszewski Andrzej 
2. Chojnowska Katarzyna 
3. Chojnowski Marcin 
4. Czartoryjska Maria Jadwiga 
5. Długozima Stanisław 
6. Kadłubowski Jarosław 
7. Kamiński Paweł 
8. Małkowska Janina 
9. Rogula Przemysław 
10. Rudnicka Ewa 
11. Rupacz Henryk 
12. Stefański Szczepan 
13. Szczubełek Radosław 
14. Ustaszewski Wojciech 
15. Zajączkowska Danuta Małgorzata 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 
1. Grzejka Lidia Małgorzata - Wójt Gminy 
2. Pelagia Rydel   - Skarbnik Gminy 
3. Marek Olbryś   - Z-ca Dyrektora MPGK i M w Łomży 
4. Marek Dworakowski  - Vicestarosta Łomżyński 
5. Adam Łazarski  - Dyrektor ZDP w Łomży 
6. Michał Wiśniewski   - Kierownik ZGK w Miastkowie 
7. Ciemniewicz Krzysztof - Sołtys wsi Czartoria 
8. Małkowska Janina  - Sołtys wsi Drogoszewo 
9. Kopeć Anna    - Sołtys wsi Gałkówka 
10. Bielacki Tadeusz  - Sołtys wsi Kaliszki 
11. Mieczkowski Roman  - Sołtys wsi Korytki Leśne 
12. Piotrowska Irena  - Sołtys wsi Kraska 
13. Buczyński Jerzy  - Sołtys wsi Leopoldowo 
14. Łuba Wiesław   - Sołtys wsi Łuby - Kurki 
15. Czaplinka Jolanta  - Sołtys wsi Łuby – Kiertany 
16. Kaszuba Robert  - Sołtys wsi Podosie 
17. Prażych Antoni  - Sołtys wsi Miastkowo 
18. Kamińska Maria  - Sołtys wsi Nowosiedliny 
19. Brzostek Teresa  - Sołtys wsi Rydzewo 
20. Kazimierczyk Kazimierz - Sołtys wsi Rydzewo Gozdy  
21. Ustaszewska Bożena  - Sołtys wsi Rybaki 
22. Bacisz Irena   - Sołtys wsi Sosnowiec 
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23. Sulkowski Janusz  - Sołtys wsi Sulki 
24. Rydelski Zdzisław  - Sołtys wsi Tarnowo 
25. Karpińska Zofia  - Sołtys wsi Zaruzie 
 

- listy obecności w załączeniu. 
 
 Przewodniczący Rady – Henryk Rupacz dokonał otwarcia VII Sesji Rady Gminy 
Miastkowo. Powitał wszystkich zebranych a następnie stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy  
o samorządzie gminnym zmiany w porządku obrad mogą być wprowadzone bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Wnioskuję, więc o wprowadzenie  
do porządku obrad punktu, który będzie poddany pod głosowanie tj.: 

,,Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Zakładowi 
Gospodarki Komunalnej”. 

 W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za wnioskiem głosowało 15 radnych, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że wniosek 
jednogłośnie uzyskał akceptację Rady. 

W związku z powyższym porządek obrad przedstawia się następująco: 
  
PORZĄDEK  OBRAD: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz przedstawienie 

realizacji uchwał Rady Gminy. 
3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2006  

oraz podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 
4. Podjęcie w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy. 
5. Informacja dotycząca współpracy z organizacjami pożytku publicznego. 
6. Informacja na temat działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej. 
7. Informacja w sprawie monitoringu realizacji Strategii Rozwoju Gminy 

Miastkowo. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Zakładowi 

Gospodarki Komunalnej. 
9. Zapytania i wolne wnioski. 

 
Następnie porządek obrad wraz z wprowadzonymi punktami poddano pod głosowanie 

jawne. Na 15 osobowy skład Rady Gminy obecnych na sesji było 15 radnych, głosowało  
15 radnych. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych, przeciwnych  
i wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że porządek dzienny 
obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 
P R Z E B I E G   O B R A D: 
 
Ad.1. Przewodniczący Rady zapoznał wszystkich z protokołem z poprzedniej sesji.  
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym na 
wniosek Przewodniczącego odbyło się głosowanie jawne przyjęcia protokołu z poprzedniej 
sesji. Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 15 radnych, głosowało 15 radnych. 
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że protokół z poprzedniej 
sesji został przyjęty jednogłośnie. Informacja o protokole z poprzedniej sesji  
w załączeniu. 
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Ad.2. Sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 29 marca do dnia  
26 kwietnia 2007 r. oraz realizację uchwał Rady Gminy za ten okres przedstawiła  
Wójt Gminy – Lidia Małgorzata Grzejka. 
 Do przedstawionych tematów radni nie wnosili żadnych zastrzeżeń.  
W związku z powyższym Przewodniczący przyjęcie sprawozdania poddał pod głosowanie 
jawne. Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 15 radnych, głosowało 15 radnych. 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących 
się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte 
jednogłośnie. Sprawozdanie oraz realizacja uchwał w załączeniu. 
 
Ad.3. Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Rupacz poinformował, że w dniu 12 marca 
2007 roku Wójt Gminy podjęła zarządzenie w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy za rok 2006. Materiały w tej sprawie otrzymali: Przewodniczący Rady, który 
następnie przedłożył je Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej oraz Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej w celu zaopiniowania. Po rozpatrzeniu sprawozdania, Regionalna Izba 
Obrachunkowa oraz Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowali przedłożone przez Wójta 
sprawozdanie. Następnie odczytano przedmiotowe opinie w powyższej sprawie. 
Sprawozdanie otrzymali również wszyscy radni, w związku z tym Pani Wójt dokonała 
szczegółowej analizy wykonania budżetu za 2006 rok. Do przedstawionego sprawozdania 
radni nie zgłaszali żadnych uwag ani zastrzeżeń. Uznali, iż gospodarowanie budżetem było 
właściwe. 

Następnie na wniosek Przewodniczącego Rady odbyło się głosowanie jawne 
dotyczące przyjęcia sprawozdania. Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było  
15 radnych, głosowało 15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził,  
że sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2006 zostało przyjęte jednogłośnie.  
 
  Przewodniczący poinformował, że Komisja Rewizyjna rozpatrując wykonanie 
budżetu gminy za rok 2006 wystąpiła z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta 
Gminy. Wniosek ten przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku –  
Zespół w Łomży z prośbą o wyrażenie opinii w przedmiotowej sprawie. 
Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku w dniu 13 kwietnia 2007 r. podjęła uchwałę  
w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 
Miastkowo wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy, stwierdzając, że wniosek ten 
spełnia wymogi określone w ustawie o samorządzie gminnym oraz ustawie o finansach 
publicznych a w szczególności: 
- dotyczy wykonania budżetu Gminy , 
- oparty jest na opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu , 
- skład Komisji w świetle oświadczenia Przewodniczącego, jest zgodny z wymogami 

ustawy o samorządzie gminnym . 
Następnie odczytano protokół Komisji oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Do przedstawionego tematu nie wnoszono żadnych zastrzeżeń. W związku z powyższym  
na wniosek Przewodniczącego Rady odbyło się głosowanie jawne dotyczące podjęcia 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 15 radnych, głosowało  
15 radnych.  
Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy głosowało  
15 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący 
stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr VII/31/07 Rady Gminy Miastkowo z dnia 26 kwietnia 2007 roku w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy w załączeniu. 
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Ad.4. Wójt Gminy – Lidia Małgorzata Grzejka zapoznała wszystkich z projektem uchwały 
w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
gminy. Następnie dokonano szczegółowej analizy programu - budynków tworzących ten 
zasób. 

Wywiązała się dyskusja. Zdaniem radnych większość budynków stanowiących 
mienie gminne należałoby sprzedać. Pani Wójt poinformowała, że lokatorzy są skłonni 
wykupić wynajmowane mieszkania. Jednakże będzie problem z budynkiem Lecznicy, 
ponieważ piętro stanowi lokale mieszkalne natomiast parter wynajmowany jest pod 
działalność gospodarczą.  
 Przewodniczący Rady poinformował, że sprawa Lecznicy była już rozpatrywana  
 w trakcie trwania poprzedniej kadencji i sprzedaż również nie doszła do skutku.  

Radni stwierdzili, że należy zlecić dokonanie wyceny budynków do sprzedaży  
i ponownie zająć się sprawą (zobowiązano Komisję Budżetowa ażeby do następnej sesji 
dokonać rozeznania wśród lokatorów odnośnie ich zainteresowania wykupem). 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wnoszono żadnych uwag. W związku  
z powyższym projekt przedmiotowej uchwały poddano pod głosowanie jawne.  
Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 15 radnych, głosowało 15 radnych.  
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciwnych było 2, wstrzymało się od głosu  
2 radnych. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta zwykłą większością 
głosów. Uchwała Nr VII/32/07 Rady Gminy Miastkowo z dnia 26 kwietnia 2007 roku  
w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem gminy w załączeniu. 
 
Ad.5. Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż Sekretarz Gminy opracowała sprawozdanie  
z realizacji Programu Współpracy Gminy Miastkowo z Organizacjami Pozarządowymi 
 za 2006 rok informując, że Rada Gminy przeznaczyła na dotacje służące upowszechnianiu 
kultury fizycznej i sportu oraz organizacje imprez sportowych a także prowadzenie zajęć 
wśród dzieci i młodzieży kwotę 20.000 zł. Z programu w 2006 roku skorzystał tylko  
1 oferent - Uczniowski Klub Sportowy,, JAGUARY” w Miastkowie, który zrealizował 
zadanie określone w programie. Przyznana dotacja na realizację zadania została 
wykorzystana prawidłowo i terminowo rozliczona. Niewykorzystane środki zostały 
zwrócone na konto Urzędu. 
 Do przedstawionego sprawozdania nie zgłaszano żadnych pytań ani uwag. 
 Rada przyjęła przedstawione sprawozdanie ( za- 15, przeciwnych nie było, wstrzymujących 
się od głosu nie było). Sprawozdanie w załączeniu. 
 
Ad.6. Informację o działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miastkowie  
za 2006 rok przedstawił Kierownik Zakładu - Michał Wiśniewski. Do przedstawionej 
informacji radni nie zgłaszali żadnych pytań ani uwag. Informacja została przyjęta przez 
Radę jednogłośnie ( za – 15, przeciwnych i wstrzymujących się od głosu nie było). 
Informacja w załączeniu. 
 
Ad.7. Informacje z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Miastkowo w latach 2005- 2006 
przedstawił Przewodniczący Rady, informując, że przyjęta przez Radę Gminy strategia 
zawiera zestaw przewidzianych do realizacji celów strategicznych. 
 Do przedstawionej informacji nie zgłaszano żadnych zastrzeżeń. Rada jednogłośnie 
przyjęła przedmiotową informację( za- 15, przeciwnych i wstrzymujących się od głosu  
nie było). Informacja w załączeniu. 
 
Ad. 8. Przewodniczący Rady – Henryk Rupacz przedstawił projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie nadania Statutu Zakładowi Gospodarki Komunalnej, informując,  
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że zostało wszczęte postępowanie nadzorcze do uchwały podjętej przez Radę Gminy  
w dniu 29 marca 2007 r. Sprawa dotyczy § 7 ust.2 statutu, który brzmi: ,,Kierownika ZGK 
powołuje i odwołuje Wójt Gminy.  
 Po ponownej analizie przygotowano projekt uchwały, który zmienia brzmienie  
§ 7 ust. 2 na: „ § 7 ust.2. Kierownika ZGK zatrudnia i zwalnia Wójt Gminy” 
 Do przedstawionego projektu nie zgłaszano żadnych uwag.  
Następnie na wniosek Przewodniczącego odbyło się głosowanie jawne podjęcia uchwały.  
Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 15 radnych, głosowało  
15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. Uchwała Nr VII/33/07 Rady Gminy Miastkowo z dnia  
26 kwietnia 2007 r. zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Zakładowi 
Gospodarki Komunalnej w załączeniu. 
 
Ad.9. W punkcie zapytania i wolne wnioski poruszano sprawy: 
 
a) Przewodniczący poinformował, że na sesję zostali zaproszeni Vicestarosta Łomżyński – 
Marek Dworakowski oraz Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łomży – Adam Łazarski 
celem poinformowania nas w sprawie przebudowy drogi powiatowej Leopoldowo –  
Łuby – Kurki – Łuby Kiertany. 
 Pan Łazarski wyjaśnił, że Starostwo ubiegało się o środki pomocowe z Unii 
Europejskiej na przebudowę przedmiotowej drogi. Z uwagi na nie zakwalifikowanie  
się projektu wystąpiła potrzeba partycypacji w kosztach budowy. W związku z tym zawarto 
porozumienia z Wójtem dotyczące udziału Gminy Miastkowo w kosztach budowy. 
 Wyjaśnił również, że Starostwo nie jest decydentem, jaki odcinek drogi wybierze 
Rada. To właśnie ona jest władna do podjęcia takiej decyzji. 

Zadaniem Starostwa było zlecenia wykonania planów i wywłaszczenia gruntów pod 
drogę. Na dzień dzisiejszy nie było problemów z wywłaszczeniem w miejscowości 
Leopoldowo, wynikły pewne trudności z wywłaszczeniem gruntu w miejscowości  
Łuby – Kiertany - są sprzeciwy mieszkańców. Zdaniem Pana Łazarskiego odcinek, który 
wcześniej wybrała Rada tj.: Łuby – Kurki – Łuby - Kiertany służy wyłącznie jako droga 
dojazdowa do pól. Na tym odcinku nie ma dużego natężenia ruchu, natomiast odcinek od 
drogi krajowej do Leopoldowa stanowiłby bezpośrednią łączność mieszkańców tej 
miejscowości z drogą krajową, a także byłby przydatny dla innych służb ratujących życie. 
Jeżeli on miałby decydować wybrałby odcinek do miejscowości Leopoldowo. 
 Radna Katarzyna Chojnowska powiedziała, że to nie jest tylko droga na pola, stanowi 
ona również połączenie do Miastkowa. Każdy wolałby jechać drogą boczną przy takim 
natężeniu ruchu, jaki jest obecnie na drodze krajowej. Poza tym przy wyjeździe  
z miejscowości Łuby - Kiertany na drogę krajową jest niebezpieczny zakręt. 
 Radni stwierdzili, że jeżeli ten odcinek się ominie, to i tak trzeba wyjechać na drogę 
krajową. 
 Vicestarosta jeszcze raz wyjaśnił, że Starostwo nie może ingerować w decyzje Rady. 
Jednakże myśli, że ten wniosek nie zostanie pozostawiony na tym etapie i w kolejnych 
latach przebudowa drogi będzie realizowana. Namawia radnych do przemyślenia tematu  
i solidarnego działania, bo jeżeli będą spory to stracą wszyscy. 
 Następnie Przewodniczący Rady podziękował gościom za wyjaśnienia  
i poinformował, że wcześniejsza decyzja nie była ostateczną uchwałą, lecz wyłącznie 
zapisem w protokole. 
 Wśród radnych wywiązała się dyskusja w wyniku, której Przewodniczący Rady 
zwrócił uwagę, że dla mieszkańców Łuby – Kiertany nie ma żadnej różnicy  
w bezpieczeństwie, bo i tak muszą włączyć się do ruchu na drodze krajowej. Bliższa byłaby 
odległość do Miastkowa. 
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 Następnie Przewodniczący postanowił zakończyć temat i przegłosować następujące 
propozycje: 
1. Utrzymać decyzję podjęto wcześniej tzn. przebudowa drogi na odcinku Łuby – Kurki – 

Łuby – Kiertany 
2. Przebudowa drogi na odcinku od drogi krajowej do Leopoldowa. 
Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 15 radnych, głosowało 15 radnych.  
Za propozycją pierwszą głosowało 2 radnych, za propozycją drugą głosowało 11 radnych, 
przeciwnych nie było, wstrzymało się od głosu 2 radnych. 
Przewodniczący stwierdził, że zwykłą większość głosów uzyskała propozycja druga tzn. 
przebudowa drogi na odcinku od drogi krajowej do Leopoldowa. 
 
b) W sesji uczestniczył Dyrektor MPGKiM w Łomży – Marek Olbryś, który poinformował 
Radę o inwestycji jaka będzie prowadzona na terenie wysypiska w Miastkowie 
Miastko Łomża jest na etapie projektu budowy zakładu utylizacji odpadów komunalnych. 
Po wykonaniu inwestycji planowane jest docelowe zatrudnienie 100 osób w tym 50 z terenu 
Gminy Miastkowo. Gmina nie poniesie żadnych kosztów z tego tytułu. Bez konsultacji  
z Gminą nie będą realizowane żadne inwestycje. 
 
c) Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Miastkowie zwróciła się z prośbą do Rady 
Gminy o wyrażenie opinii w sprawie założenia klimatyzacji w sali widowiskowo – weselnej 
oraz przyległej do niej kuchni w Gminnym Ośrodku Kultury. Koszt inwestycji kształtuje się 
w granicach 35.000 zł. Około 30.000zł. GOK planuje pozyskać z wynajmu pomieszczeń. 
 Rada jednogłośnie (za - 15 radnych) - pozytywnie wypowiedziała się za założeniem 
klimatyzacji we wskazanych pomieszczeniach. 
 
d) Kierownik ZGK w Miastkowie – Michał Wiśniewski obecny na sesji zwrócił się z ustną 
prośbą do Rady o wyrażenie opinii w sprawie sprzedaży koparko – spycharki Białoruś  
ze względu na zużycie i zły stan techniczny. 
 Radni bez uwag przychylili się do prośby dotyczącej sprzedaży przedmiotowego 
sprzętu. 
 
e) Pani Wójt poinformowała, że do dnia 10 maja 2007 r. osoby chętne na wykonanie 
przydomowych oczyszczalni mogą zapisywać się w tutejszym Urzędzie u pracownika  
ds. rolnictwa i ochrony środowiska. 
 
f) Wiceprzewodniczący – Andrzej Boryszewski poinformował, że w dniu 8 maja 2007 r.  
w Piątnicy odbędzie się strzelecki turniej samorządowy. Podjęto decyzję, że nasza Gmina 
weźmie udział w tym turnieju. 
 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji oraz wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodniczący zamknął obrady VII Sesji Rady Gminy Miastkowo. 
 
 
Protokołowała: 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
Barbara Kalinowska  
                            Henryk Rupacz 


